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Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 9/2017-12-13 

Närvarande: Alla Styrelsens fem ledamöter deltog 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordförande (KO) hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§ 2 Val av mötesordförande 
          KO valdes till ordförande för mötet 

§ 3 Val av sekreterare 
         Till mötessekreterare valdes XXXXX XXXXXXXX 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Från och med detta möte gäller följande vid justering av protokoll. 
1. Mötet utser en protokollsjusterare 
2. Mötessekreteraren färdigställer mötesprotokollet inom två veckor från att det hölls och 

skickar sedan protokollet till den utsedde protokollsjusteraren. 
3. Protokollsjusteraren justerar protokollet så snart som möjligt men allra senast tre 

veckor efter att mötet hölls. 
4. Protokollsjusteraren skickar därefter ut protokollet till dem som närvarade vid mötet. 
5. De övriga deltagarna går igenom protokollet och kommer om nödvändigt med 

kommentarer så snart som möjligt men allra senast fyra veckor efter att mötet hölls. 
Kommentarer lämnas genom “Infoga kommentar” (se bild 1 nedan) och märks med den 
kommenterandes namn. 
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6. Protokolljusteraren sammanställer de kommentarer som inkommit och gör eventuella 
ändringar i protokollet utifrån dem. Observera att alla kommentarer som inte rör stavning 
eller grammatik bör diskuteras med den som kommenterat. 

7. Efter att eventuella kommentarer införlivats i dokumentet skrivs det ut och tas med på 
nästkommande möte med Kårstyrelsen för påskrift av mötesordförande och en annan 
styrelseledamot. 

Inger väljs till protokollsjusterare för detta möte. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
         Dagordningen fastställdes med möjlighet för tillägg under § 16, “Övriga frågor”. 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
Protokoll 1-3 2017 godkändes 

§ 7 Rapporter 
1. KO/Förvaltning: 

Protokoll från möte 6/2017 saknas. 
KO har varit i kontakt med en sakkunnig angående de stadgeändringar som 
antogs på Kårstämman 2016. Denne tror att de stadgeändringar vi vill genomföra 
är okej förutom vår definiering av vem som är en medlem i Kåren och 
hanteringen av protokollsjusteringen. Protokollsjusteringen förändras därför från 
och med detta möte. 
Kåren har fått ett sorteringsskåp för märken. 
XXXX var på TOIS stormöte där bland annat infomationsmötenas innehåll, vad 
kårerna vill ha framöver samt regionstävlingar diskuterades. 

Kåren hade sitt traditionsenliga julpyssel 9/12. Trevligt som alltid. 

2. Postmottagare: 
En inbjudan från Swedish Mektab till föreläsningen “Islam och eller moderniteten” 
har inkommit. Tyvärr har ingen från oss möjlighet att närvara. 
Vi har fått en fråga om vi har gamla märken att ge bort. KO kollar upp detta. 
Ett nyhetsbrev från VIDA projektet har kommit 

3. Kassör/ekonomi: 
 Det finns blanketter för kvittoredovisning i driven. 
Alla kvitton fram till nu är redovisade. 
Vi har fått en påminnelse från scoutshop vilket är underligt eftersom detta köp var 
beställt mot postförskott. 
En av spårarscouterna ska ha tillbaka 100 kr på medlemsavgiften eftersom den 
har syskonrabatt. 
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4. Medlemsregistrerare: 
Vi måste lägga till en kategori om syskon i Scoutnet så att syskon kan få 
syskonrabatten direkt utan att det ska behövas betalas tillbaka pengar. 
Inger måste definieras som kassör i Scoutnet för att få den behörighet som hon 
behöver i systemet. 
Två nya medlemmar har skrivits in så nu är vi 18 stycken! 

5. Hemsidan:  
Uppdatering har gjorts. 

6. Facebook: 
Se ovan 

7. Avdelningarna:  
Båda avdelningarna  hade avslutning 5/12 med märkesutdelning och fika.  

§ 8 Beslutsrapportering 
(Både de aktiva och arkivet) 
Vi bordlägger  

§ 9 Vad gör vi med fakturor för obetalda medlemsavgifter? 
Rutinerna kring detta måste striktas upp. Kassören får från och med nu hålla koll på vilka 
scouter som inte betalt medlemsavgiften.  

§ 10 Valborg 2018 so far: 
KO har tagit kontakt med Johannesdals villaägarförening, som visat visst intresse men 
ska återkomma senare. Svar har inkommit Vårby Gårds scoutkår som vill vara med och 
ha försäljning av sockervadd och kaffe. Kontakt har tagits med Fryshuset som 
återkommer senare med besked. Det skulle dessutom behövas tillgång till el på platsen 
under eventet. 

§ 11 Julevent i Vårbergs centrum 16/12? 
KO och vice KO (vKO) går dit och har några pysselaktiviteter 

§ 12 Mitt 127 2-5/1? 
Vi har fått en förfrågan om att delta på lovfestivalen Mitt 127 under jullovet. Tyvärr har vi 
ingen möjlighet att medverka. 

§ 13 Hyra och el? 
Tyvärr är det åter tomt i kassakistan så styrelsen måste gå in med 578 kr/pers för att täcka 
hyran. 

§ 14 Arbetsbeskrivning för kårfunktionärer 
Bordläggs 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0
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§ 15 Rutiner för styrelsearbetet 
Bordläggs 

§ 16 Övriga frågor 
GDPR → vi arbetar med anpassningen till  nya lagen bl.a. genom att gå igenom gamla 
protokoll. 
Möte om ombildning till brf 18/12 →  KO och vKO går. 
Snåriga skäggen går den 28/1 → Vi beslutar att inte medverka 
Drulleförsäkring för Kåren → Kassören kollar pris m.m. 

§ 17 Tid för nästa möte 
Nästa möte blir i samband med kårplaneringen som kommer att hållas 13/1. Samling sker 
kl 12.00 för lunch. 

§ 18 Mötet avslutas 
Mötesordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

 

 

 

Protokolljusterare:_____________________________________________________ 
 
 
 

Mötesordförande:______________________________________________________ 


